
Referat af Generalforsamlingen i VL Cote dAzur for året 2024
Mødet blev afholdet den 21. marts 2025, ved årets først møde, 

i overensstemmelse med vedtægterne.

GF startede med formandens velkomst.

Dagsorden:
Indkaldelse - mødet er lovlig indkaldt 
Referent – Steen Winther tog referat.
Formandens fik ordet

• Beretning for 2024
• Planer for 2025
• Økonomi – regnskabet er på hjemmesiden
• Forretninsudvalget
• Andet

Beretning for 2024
Møder: der blev afholdt 5 møder, hhv i-

Marts med Max Ulrick Klinker – Pilot, Advokat & Forfatter
April med Philip de Meyer omkring Hospitality - Hotel
September med Ane Damgaard - HR Air France
Oktober med Carsten Søndergaard – Ambassadør Moskva
November med Claus Mathiesen – Lektor Forsvarsakademiet

Medlemstal:
2024 blev lukket med et medlemstal på 30, 2023 med 33. Der er 7 kandidater så antallet af 
medlemmer kan stige. Medlemmer opfordres til at opsøge flere nye medlemmer. 

Planer for 2025
For 2025 er der planlagt 6 møder som kan ses på vore hjemmeside. Der er et møde uden 
gæstetaler så kom gerne med forslag og ideer.

Økonomi
Ved årsskiftet havde vi noget over euro 4.000 på kontoen så vores økonomi er god.
Mht til kontingent foreslog forretningsudvalget, og det blev vedtaget, at satsen for 
årskontingentet på euro 120 bibeholdes. 

Forretningsudvalget
Ole Kragh træder tilbage fra FU og som formand. Ny i udvalget er Peder Gellert og FU 
består der af Rene Wittendorff, Steen Winther, Jan Schoenog nu også Peder Gellert. 
Udvalget vil senere meddele hvem der overtager posten som formand.

Andet – Medlemmer opfordrede FU til at undersøge Hotel Aston la Scala i Nice til 
afholdelse af møder da de har gode erfaringer. Og der kom forslag til at formanden burde 
være fritaget for kontingentbetaling. FU vil se på begge forslag.

Afslutning: Formanden takkede for god ro og orden.


